
Dz-01.0021.1.3.2019 
 

 

PROTOKÓŁ NR 3/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto  

w dniu 20 lutego 2019 r. w godz. 18:00 – 19:35 

w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto, Rynek Kleparski 4, II p. 

 

Po stwierdzeniu quorum 3. posiedzenie Zarządu Dzielnicy I otworzył i prowadził 

przewodniczący, p. Tomasz Daros. Posiedzenie było prawomocne. Lista obecności 

w załączeniu. 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto, ul. Rynek 

Kleparski 4.  

 

ad. 1 

Przewodniczący Zarządu p. Tomasz Daros przedstawił porządek posiedzenia. Nie było 

uwag do zgłoszonego porządku i został ustalony - jak niżej. 

1) Otwarcie, stwierdzenie prawomocności, ustalenie porządku posiedzenia. 

2) Uchwała w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy I Stare Miasto 

3) Projekt uchwały zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych na 

zadanie OU/ODF pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2019 

4) Projekt uchwały zarządu w sprawie społecznego projektu zagospodarowania 

chodników i ulic na Placu Nowym 

5) Projekt uchwały zarządu w sprawie realizacji zadania budżetu obywatelskiego 

pn. „Zielony pochłaniaczy smogu dla każdej dzielnicy” 

6) Projekt uchwały zarządu w sprawie utworzenia parkingów na terenie Dzielnicy I 

Stare Miasto 

7) Opiniowanie projektów uchwał  

8) Poprawki zarządu do projektów uchwał. 

9) Oświadczenia i komunikaty. 

 
ad. 2 

Uchwała zarządu w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy I Stare Miasto 
Deleguje się p. Wojciecha Jakubowskiego oraz p. Jacka Balcewicza do udziału w komisji 

rozpatrującej zastrzeżenia do projektów list mieszkaniowych w siedzibie Wydziału 

Mieszkalnictwa, ul. Wielopole 17 A w dniu 21 lutego 2019 r. 

Deleguje się p. Michała Szafrańca oraz p. Olgierda Sęczka do udziału w spotkaniu 

w sprawie realizacji zadań Dzielnicy I w zakresie pomocy społecznej w siedzibie Filii 

Nr 6 MOPS w dniu 26 lutego 2019 r. 

Zarząd przyjął Uchwałę Nr 1/2019 j.w. w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

 

ad. 3  

Projekt uchwały zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych na zadanie 

OU/ODF pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2019 

Głos zabrali wszyscy obecni członkowie zarządu.  

Rada Dzielnicy Stare Miasto Uchwałą Nr XLVIII/672/2018 z dnia 30 sierpnia 2018 r. 

przyjęła podział środków finansowych na zadania OU/ODF pn. „Obsługa Dzielnic” na 

rok 2019. Kolejnej korekty dokonuje z uwagi na to, że w Uchwale Nr IV/22/2019 z dnia 

12 lutego 2019 r. w sprawie korekty podziału środków finansowych na zadanie OU/ODF 

pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2019 zabezpieczono środki § 4390 a w międzyczasie 

pozyskano informację o możliwości wykonania ekspertyzy przez UMK. 



Wobec tego: 

Wnosi się o przeniesienie środków przyjętych w zadaniu OU/ODF pn. „Obsługa Dzielnic” 

na rok 2019 w następujący sposób: 

 

1) § 4300 zakup usług pozostałych zmniejsza się o 

 

1 040 zł  

 

do kwoty  

9 960 zł 

 

2) § 4110 składki na ubezpieczenia 

społeczne 

zwiększa się o 1 040 zł  do kwoty 

1 040 zł 

 

§ 2: Uchyla się Uchwałę Nr IV/22/2019 z dnia 12 lutego 2019 r. w sprawie korekty 

podziału środków finansowych na zadanie OU/ODF pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2019. 

Zarząd przyjął projekt uchwały j.w. w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

ad. 4  

Projekt uchwały zarządu w sprawie społecznego projektu zagospodarowania chodników 

i ulic na Placu Nowym. Głos zabrali wszyscy obecni. 

§ 1: Dzielnica I Stare Miasto popiera inicjatywę stworzenia na Placu Nowym przestrzeni 

przyjaznej dla wszystkich uczestników ruchu przy równoczesnym zachowaniu 

bezwzględnego priorytetu dla użytkowników pieszych. 

Uzasadnienie: 

Nad projektem zagospodarowania chodników i ulic na Placu Nowym, który ma za 

zadanie stworzenie przestrzeni przyjaznej wszystkim uczestnikom ruchu przy 

równoczesnym zachowaniu bezwzględnego priorytetu dla użytkownika pieszego 

(tzw. strefa „woonerf”, która nie ma odpowiednika w języku polskim, a można ją 

ew. przetłumaczyć jako „strefa zamieszkania”) pracuje zespół z udziałem mieszkańców 

i specjalistów. Wstępne założenia zakładają osiągnięcie celu poprzez wprowadzenie 

zmian komunikacyjnych i architektonicznych (tymczasowych), a także czytelnych 

i łatwych do wyegzekwowania zasad dotyczących lokalizacji ogródków kawiarnianych; 

miejsc parkingowych dla mieszkańców i dostawców; stworzenie przestrzeni dla działań 

kulturalnych i animacyjnych (współpracę zadeklarowało Muzeum Etnograficzne 

im. Seweryna Udzieli w Krakowie); nasadzenie zieleni w donicach fizycznie 

odgraniczających ogródki kawiarniane od pasa jezdnego. Opracowanie ostatecznej formy 

projektu nastąpi po zasięgnięciu opinii mieszkańców kamienic przy Placu Nowym 

i przedsiębiorców lokali usytuowanych na tym obszarze. Celem projektu jest także 

wypracowanie z przedsiębiorcami jak najlepszych rozwiązań w celu minimalizacji hałasu 

w godzinach nocnych i wieczornych. Ocena efektów zmian wskazana jest 

po zakończeniu sezonu turystycznego – ewaluacja z udziałem wszystkich interesariuszy 

w celu opracowania wytycznych do przyszłych przekształceń. 

Zarząd przyjął projekt uchwały j.w. w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

ad. 5  

Projekt uchwały zarządu w sprawie realizacji zadania budżetu obywatelskiego 

pn. „Zielony pochłaniaczy smogu dla każdej Dzielnicy”. 

W związku z przystąpieniem do realizacji zadania obywatelskiego pn. „Zielony 

pochłaniacz smogu dla każdej dzielnicy” Zarząd Zieleni Miejskiej zwrócił się o podanie 

lokalizacji, w których mogły zostać wykonane nasadzenia. Projekt zakłada powstanie 

tzw. zielonych ścian, czyli wprowadzenie zieleni (pnączy) na pionowe elementy 

infrastruktury miejskiej np. mury, wiadukty, bądź inne obiekty przestrzeni. 

 

 



§ 1: Wnosi się o wykonanie nasadzeń w ramach zadania budżetu obywatelskiego 

pn. „Zielony pochłaniacz smogu dla każdej dzielnicy” w następujących lokalizacjach: 

1) wzdłuż ogrodzenia DPS im. L. A. Helclów od strony Alei Słowackiego, 

2) ściana szczytowa budynku UMK przy ul. Poselskiej widoczna od ul. Poselskiej 

 i ul. Grodzkiej ponad dachem sąsiedniej kamienicy (w przypadku braku możliwości 

realizacji zadania w pkt 1.) 

Zarząd przyjął projekt uchwały j.w. w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

 

ad. 6  

Projekt uchwały zarządu w sprawie utworzenia parkingów na terenie Dzielnicy I Stare 

Miasto. 

Miejska Infrastruktura Sp. z o.o. zwróciła się pismem znak: MI/Z/3/2019 w sprawie 

przeanalizowania potrzeb i wskazania zapotrzebowania na miejsca parkingowe na terenie 

Dzielnicy I Stare Miasto. 

§ 1: Wnosi się o podjęcie działań przez Miejską Infrastrukturę Sp. z o.o. w sprawie 

sprawdzenia możliwości utworzenia parkingów i wykorzystania miejsc parkingowych na 

terenie Dzielnicy I Stare Miasto w poniższych lokalizacjach:  

1) podziemny parking pod stadionem KS Nadwiślan (ul. Koletek), 

2) utworzenie parkingów na prywatnych działkach (poprzez wykup gruntu): działka 

„na przestrzał” pomiędzy ul. Starowiślną, a ul. Dajwór, parking na ul. Halickiej, parking 

za sklepem „Biedronka” przy ul. Berka Joselewicza, 

3) podziemny parking pod Placem Wolnica. 

Zarząd przyjął projekt uchwały j.w. w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

ad. 7  

Opiniowanie projektów uchwał: 

 

Komisji Edukacji w sprawie objęcia patronatem jubileuszu 60-lecia Samorządowego 

Przedszkola Nr 45 im. Kubusia Puchatka przy ul. Piekarskiej 14, referent Edyta Kruk  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o wprowadzenie rekompensat dla posiadaczy 

biletów okresowych za jazdę w dni tak zwanej „bezpłatnej komunikacji”, referent 

Jędrzej Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie urządzenia 

wielopokoleniowego skweru rodzinnego na działce nr 112/9 obr 14 Śródmieście 

stanowiącej część Parku Miejskiego Bulwary Wisły, referent Jędrzej Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji przy Al. 29 Listopada 9, referent Jędrzej Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla budynku mieszkalno-usługowego z garażem podziemnym przy 

ul. Basztowej, referent Jędrzej Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 



 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Czarnowiejskiej, referent Jędrzej 

Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla nadbudowy i przebudowy budynku wielorodzinnego przy 

ul. Librowszczyzna 7, referent Jędrzej Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla zmiany sposobu użytkowania budynku przy ul. Szlak 71, referent Jędrzej 

Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla budowy budynku usługowo-mieszkalnego z garażem podziemnym przy 

ul. Worcella, referent Jędrzej Chodziński 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie przedłużenia prawa 

użytkowania działki nr 414 obr.1 jednostka ewidencyjna Śródmieście położonej przy 

Rynku Głównym 14, referent Jędrzej Chodziński  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. św. Wawrzyńca (ML-10.7123.16.2019.ES), referent 

Małgorzata Bochenek  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Siemiradzkiego, referent Olgierd Sęczek 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu pomieszczenia tymczasowego przy ul. Szlak, referent Olgierd Sęczek 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Augustiańskiej, referent Wojciech Jakubowski  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu pomieszczenia tymczasowego przy ul. Józefa, referent Małgorzata 

Bochenek  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Sobieskiego, referent Olgierd Sęczek  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

 



Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Wąskiej (ML-10.7123.987.2018.ES), referent 

Wojciech Jakubowski  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. św. Wawrzyńca (ML-10.7123.988.2018.ES), referent 

Małgorzata Bochenek  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Mostowej, referent Małgorzata Bochenek  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Bonerowskiej, referent Wojciech Jakubowski  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Łobzowskiej (ML-10.7123.1030.2018.ES), referent 

Olgierd Sęczek 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Łobzowskiej (ML-10.7123.1058.2018.ES), referent 

Olgierd Sęczek  

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Łobzowskiej (ML-10.7123.1083.2018.ES), referent 

Olgierd Sęczek 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Komisji Mieszkaniowej i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego przy ul. Wąskiej (ML-10.7123.1140.2018.ES), referent 

Wojciech Jakubowski 

Opinia pozytywna przyjęta w głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujące 

 

Grupy Radnych w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa o nadanie pani Agnieszce 

Radwańskiej tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Krakowa”, referent Wojciech 

Jakubowski 

Opinia negatywna przyjęta w głosowaniu: 2 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

 

 

ad. 8  

Poprawki zarządu do projektów uchwał: 

 

A. Poprawka do projektu uchwały  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa 

o wprowadzenie rekompensat dla posiadaczy biletów okresowych za jazdę w dni tak 

zwanej „bezpłatnej komunikacji”  

 

 



o treści: 

1. „Wnosi się do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o wprowadzenie 

rekompensat dla posiadaczy biletów okresowych za jazdę w dni tak zwanej „bezpłatnej 

komunikacji” zamienia się na: 

„Wnosi się do Prezydenta Miasta Krakowa o przeanalizowanie możliwości 

wprowadzenia rekompensat dla posiadaczy biletów okresowych za jazdę w dni tak 

zwanej „bezpłatnej komunikacji.” 

2. W uzasadnieniu skreśla się: „Nie ma logicznego uzasadnienia na zwlekanie 

z naprawieniem tej sytuacji, w której niektórzy mieszkańcy Krakowa są gorzej 

traktowani od innych.” 

3. Tytuł uchwały przyjmuje brzmienie: „w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa o rozważenie możliwości wprowadzenia rekompensat dla posiadaczy biletów 

okresowych za jazdę w dni tak zwanej „bezpłatnej komunikacji” 

Zarząd przyjął poprawkę – j.w.  w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

B. Poprawka do projektu uchwały 

w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zmiany sposobu użytkowania budynku 

przy ul. Szlak 71 

w § 1 skreśla się pkt 3) i pkt 4) tj. 

3) prowadzone postępowanie w sprawie wydania warunków zabudowy powinno 

uwzględniać przyszłe zapisy miejscowego planu zagospodarowania „Kleparz”, 

4) należy zwrócić uwagę na rozstrzygnięcie kwestii własnościowych terenu. 

Pozostała treść – bez zmian 

Zarząd przyjął poprawkę – j.w.  w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

C. Poprawka do projektu uchwały 

w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla budowy budynku usługowo-mieszkalnego 

z garażem podziemnym przy ul. Worcella 

o treści: 

w § 1 skreśla się pkt 1) i pkt 2) tj: 

1) prowadzone postępowanie w sprawie wydania warunków zabudowy powinno 

uwzględniać przyszłe zapisy miejscowego planu zagospodarowania „Kleparz”, 

2) należy zaprojektować wzdłuż ulicy Zacisze podcienia po stronie numerów 

nieparzystych, umożliwiające wybudowanie ogólnodostępnego chodnika. 

§ 1 przyjmuje brzmienie: 

„Opiniuje się pozytywnie warunki zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa budynku 

usługowo-mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym, parkingiem, 

zagospodarowaniem terenu oraz infrastrukturą techniczną na działce 144/5 (dawna 144/3) 

obr.8 Śródmieście przy ul. Worcella w Krakowie”. 

Uzasadnienie przyjmuje brzmienie: 

O opinię wystąpił Wydział Architektury i Urbanistyki, pismo znak: AU-02-

2.6730.2.875.2011.KKŁ. Wydaje się opinię pozytywną z uwagi na brak zastrzeżeń. 

Zarząd przyjął poprawkę – j.w.  w głosowaniu: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

ad. 9  

Przewodniczący p. Tomasz Daros poinformował, że do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest równoznaczne 

z jego przyjęciem. 



Wobec wyczerpania porządku posiedzenia przew. p. Tomasz Daros zamknął posiedzenie 

Zarządu. 

 

 

 

 Przewodniczący Rady i Zarządu  

       Dzielnicy I Stare Miasto  

           Tomasz Daros 
 

 
Protokół sporządziła: 

Barbara Radziszewska  


